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 Verslag 
 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  25 mei  2020, 17:30 uur – via Pexip 
Opgemaakt door Berry van ’t Westeinde 
Aanwezig  Mark Verhoeven (voorzitter), Mark van Oosterwijk, Sjaak Sperber, Piet 

Verheijen, Trix Vissers, Berry van ’t Westeinde (griffier), Johan Swaans 
(wethouder), Piet Poos (wethouder - deels) 

Afwezig  Mark van Stappershoef), Jolie Hasselman (secretaris 
 
 
 

1. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld.  

 
2. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 28 april 2020 

Naar aanleiding van het verslag wordt geconstateerd dat er is raadsinformatie is  ontvangen over 
leerlingenvervoer. Toezegging 1 – is daarmee afgewerkt. 
Besproken is dat gelet op de drukke agenda voor de raad er geen ruimte is voor een extra 
voorzittersbijeenkomst.  
 

3. Terugblik vergaderingen 12, 19 en 20 mei (digitaal via Pexip) 
Trix Vissers geeft aan dat de voorzitters het heel goed gedaan hebben. Bij de beeldvormende 
vergadering bleek het erg lastig om de volgorde van sprekers zoals ze in de raad zitten aan te 
houden.  
De voorzitter concludeert dat de voorzitters hier zelf ruimte hebben om een vorm te kiezen die zij 
prettig vinden.  
Piet Verheijen geeft complimenten aan de voorzitters. Heeft vragen uit de fractie gekregen over het 
werken met thema’s. Sommige mensen vinden dat minder prettig, omdat je dan minder vrij bent om 
vragen en opmerkingen te maken. 
De voorzitter geeft aan dat de fracties zelf de thema’s kunnen bepalen. Bij de begroting hebben we 
dat ook als prettig ervaren. 
De griffier: merkt op dat hij ziet dat de thema’s helpen om samen een goed gesprek te voeren. Het 
leidt tot focus in de vergadering en resultaten van de bespreking. In plaats van een versplinterd 
debat over heel veel onderwerpen, lukt het nu om op de genoemde thema’s samen ook echt 
conclusies te trekken. Hij adviseert om hier vooral aan te werken en te wennen. 
Mark van Oosterwijk constateert dat een aantal deelnemers zich anders had voorbereid. De 
werkwijze landt soms lastig. Je merkt dat mensen er aan het begin van de vergadering “opvliegen”  
omdat ze bang zijn dat ze anders hun ei niet kwijt kunnen. 
Trix Vissers is van mening dat we niet te snel moeten afwijken van de manier waarop we het nu 
doen. Misschien kunnen we het nog iets duidelijker communiceren? 
Mark van Oosterwijk zodat iedereen zich hierop kan voorbereiden en dat dit gerangschikt kan 
worden.  
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4. Agenda’s komende vergaderingen 
Beeldvormend 9 juni 
Geconstateerd wordt dat een uur voor bespreking van jaarrekening en burap waarschijnlijk te 
beperkt is. Verder wordt beeldvorming over de nota meedoen makkelijker maken geagendeerd. De 
ruimtelijke projecten worden besproken op een moment dat hier meer ruimte voor is.  
 
Cultuurnota 
Johan Swaans geeft aan dat hij met betrekking tot de cultuurnota uit het stuk dat nu bij het college 
ligt een aantal discussiepunten wil halen om te weten of de raad deze herkent. Kan niet inschatten 
hoe lang dat gaat duren. 
Sjaak Sperber geeft aan dat de teneur is dat het beleid naar de slechte financiële situatie wordt 
geschreven. Dat gaat tegen het principe geld volgt beleid in, zoals afgesproken in het 
bestuursakkoord.  
Johan Swaans wil uit de 17 pagina’s de elementen uithalen in het kader van de memo. Sjaak verwees 
terecht naar het coalitieakkoord.  
Trix Vissers geeft aan dat het wel handig is als de stellingen al van te voren in bezit zijn. Ook de korte 
presentatie. 
Afgesproken wordt dat hierover apart een beeldvormende avond wordt gepland op 23 juni. 
Wethouder Swaans zegt toe dat uiterlijk op 9 juni de stellingen worden toegezonden aan de raad. 
 
Lokaal opgaven team – aanpak tekorten sociaal domein 
Piet Poos: geeft aan dat het moeilijk is om een stuk over de aanpak sociaal domein volgende week 
klaar te hebben. Kan dat doen in de vorm van een raadsinformatiebrief. De vraag aan de regiegroep 
is wat hiermee moet worden gedaan. 
Mark van Oosterwijk geeft aan dat als er maatregelen zijn waar de raad iets van moet vinden, dan 
moet de raad daar een voorstel over krijgen.  
Piet Poos geeft aan dat het stuk geen drastische beleidswijzigingen voorstelt. Het is onmogelijk om in 
de tijd die we daarvoor hebben een stuk voldragen naar de raad te brengen. Die tijd is te kort. We 
brengen in kaart waar we mee bezig zijn. Vanuit het LOT komen we met een voorstel. Ook de raad 
zal tijd nodig hebben om de impact te bepalen. 
Sjaak Sperber geeft aan zich een beetje overvallen te voelen. Dit wordt een hele moeilijke. Het is 
belangrijk dat er acties worden ondernomen. De wethouders kunnen tot op zekere hoogte zelf 
beslissingen nemen, met verantwoording achteraf naar de raad. 
Piet Poos geeft aan dat onder andere moet worden gediscussieerd over wat noodzakelijke zorg is.  
Mark Van Oosterwijk geeft aan dat hij in mogelijkheden wil denken. Hij vraagt zich af wanneer er dan 
wel iets aan de raad kan worden geleverd waarover de raad besluiten kan nemen. 
Trix Vissers concludeert ook dat de kosten doorlopen. Snelle actie is dus gewenst. 
Piet Poos geeft aan dat er na de zomer beeldvormend wordt gesproken over het LOT, welke 
beeldvorming nodig is. Het stuk is voor het zomerreces bij de raad. 
Piet Verheijen vraagt wanneer het stuk bij de raad is. Als het een lijvig stuk is, graag voor het reces. 
 
Hamerraad 16 juni 
In deze vergadering worden de raadsvoorstellen over de Gemeenschappelijke Regelingen 
geagendeerd. Dan is besluitvorming ook tijdig voor de verschillende regelingen. 
De nog niet ontvangen bestemmingsplannen kunnen nog niet geagendeerd worden.  
Mogelijk kunnen deze wel als agendapunt worden geagendeerd voor de vergadering 7 juli. De 
regiegroep besluit daar op 22 juni over.  
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Oordeelsvormend 16 juni 
In ieder geval staan jaarrekening en bestuursrapportage op de agenda. Na een goede 
beeldvormende behandeling kan dit waarschijnlijk redelijk vlot verlopen. Het is belangrijk dat vragen 
vooraf worden gesteld.  
Mark van Oosterwijk: geeft aan dat men wel graag wil praten over de bouwstenen omgevingsvisie 
Daar moeten we afdoende de tijd voor nemen. 
Onderwerpen waarvoor geen raadsvoorstellen zijn aangeleverd, worden niet geagendeerd. 
Afgesproken wordt dat Sjaak Sperber bij deze vergadering Mark van Oosterwijk vervangt als 
voorzitter. 
 
Vergadering 2 juni  
Bakertand wordt aan de agenda voor 2 juni toegevoegd.  
Bakertand: 
Voorgesteld wordt om de behandeling te beginnen met een eerste termijn waarin een kort 
statement kan worden gegeven door de fracties, daarna is er ruimte voor het eventueel indienen van 
moties en amendementen – die uiterlijk 1 juni worden aangeleverd bij de griffie. Er is al veel over 
gesproken, de hoop is dat het nu kort behandeld kan worden. 
 
Voorjaarsnota 
De voorjaarsnota wordt begonnen met een korte Algemene Beschouwing per fractie van maximaal 5 
minuten. De verdere behandeling vindt plaats aan de hand van eventuele moties en amendementen.  
Alle fracties wordt gevraagd om hun moties en amendementen uiterlijk op maandag 1 juni toe te 
sturen aan de griffie, zodat de behandeling in de raadsvergadering goed kan worden voorbereid.  
 
 

5. Langere termijn planning 
Deze wordt op 22 juni verder besproken.  
 

6. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 7 juli 2020 
De lijst ingekomen stukken vindt u hier. 
Aan de regiegroep wordt de vraag gesteld om in te schatten of sommige stukken (met name 
raadsinformatie) wellicht extra aandacht vragen. 
 

7. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen 
Het college heeft vlak voor hemelvaart info toegestuurd. Door de griffie wordt deze verwerkt in het 
overzicht. Komt terug op 22 juni. 
 

8. Terugkoppeling uit / naar andere gremia 
De griffier wordt verzocht de afspraken uit de regiegroep over met name de vergadering van 2 juni te 
communiceren met de raad. 
 

9. Wat verder ter tafel komt 
Sjaak Sperber vraagt om te kijken naar mogelijkheden om fysiek te vergaderen.  
Wethouder Swaans geeft aan dat hier morgen in het college over wordt gesproken.  
De voorzitter geeft aan dit verzoek van meer raadsleden te hebben gekregen. Digitaal vergaderen 
heeft inderdaad beperkingen. Hij wijst op het feit dat een aantal raadsleden tot de zomer in ieder 

https://raad.goirle.nl/vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2020/07-juli/22:05
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geval niet aanwezig kan zijn.  Zijn we inclusief als we hen erbij halen? De voorzitter stelt voor om te 
het zomerreces digitaal te vergaderen. Eind augustus kan dan weer fysiek bijeen worden gekomen.  
Sjaak Sperber vraagt om specifiek naar de mogelijkheden te kijken 
De griffier geeft aan dat het juridisch niet mogelijk is om besluitvormend gecombineerd digitaal en 

fysiek te vergaderen. Oordeelsvormend en beeldvormend zouden er wel mogelijkheden zijn. 
Onderzocht wordt door een ambtelijke werkgroep of en hoe vergaderen in het gemeentehuis kan. 
Trix Vissers: is voorstander om tot de zomervakantie digitaal te blijven vergaderen.  
De griffier: geeft aan dat het voor bedrijfsvoering van de griffie prettig is, om een bekende werkvorm 
te hebben. Er zijn veel vergaderingen en alternatieve vormen kosten weer extra voorbereidingstijd.   
De voorzitter geeft aan nog contact hierover te hebben met de voorzitter van de raad en wethouder 
Swaans. 
 
Tot slot wordt gesproken over stemmingen in digitale vergaderingen. Deze moeten altijd door het 
voorlezen van de hele namenlijst. Daarvoor is nu geen ruimte. Met betrekking tot stemmingen wordt 
afgesproken dat waar mogelijk de voorzitter vraagt of stemming wordt verlangd. Aan de deelnemers 
van de vergadering wordt gevraagd om, wanneer men tegen het voorstel is, maar op voorhand 
helder is dat een voorstel wordt aangenomen, niet te vragen om stemming maar te verzoeken om 
aantekening in het verslag dat men tegen het voorstel is.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.15 uur.  

 
 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

1.  11-11-2019 College Agenderen voorstel Hoek 
Kalverstraat met scenario’s 
 De uitgangspunten moeten 
worden bijgesteld. Volgens 
Leystromen zijn er 2 scenario’s 
haalbaar. De raad ontvangt 
graag meerdere scenario’s op 
basis waarvan de 
uitgangspunten/kaders al dan 
niet kunnen worden aangepast. 
De vraag is wanneer we dit 
kunnen verwachten. 

3/2/2020: wethouder 
Swaans geeft aan dat er 
heden een gesprek met 
Leijstromen is geweest.  
28/4/2020: wethouder 
Fransen wil oa gesprek met 
directeur Leystromen en de 
scenario’s bestuderen. 
Mede in relatie tot andere 
ontwikkelingen centrum, oa 
detailhandel en horeca. 
Komt waarschijnlijk na de 
zomer: september.  

2.  3-2-2020 Griffie De griffie wordt gevraag om te 
kijken of een overzicht kan 
worden gemaakt wat we 
wel/niet doen in 
oordeelsvorming en 
beeldvorming.  

Toezegging gaat over de 
inrichting van fysieke beeld- 
en oordeelsvormende 
vergaderingen. Vanwege de 
veranderde digitale 
vergaderwijze wacht dit op 
een moment waarop er tijd 
beschikbaar is om dit op te 
stellen. 
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